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Der afvikles 

ordinært skolebestyrelsesmøde mandag den 15. maj 2023, kl. 17:00 – 18:45, skolens administration 

 

Deltagere 

 

Forældrerepræsentanter 

- Anka Sonne (forperson) 

- Dennis Daugaard (næstforperson) 

- Susanne Ager Höy 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Anne Jensen 

- Ela Nowicka 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Silas Jenne Strand, 7A  - Jonas Lyng Bojesen, 7A

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Lykke Rømer - Lena Stærke 

 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder) - Julie Kjær Johansen (leder af gruppe 1) 

 

 

Fraværende: Julie, Susanne Ager Höy 
 

 

 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Hvad handler punktet om, til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. deadline. 

Formidling 

1 1700 Godkendelse af dagsorden (B) Dagsorden godkendt.  

2 1705 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, sær-

ligt eleverne 

- Fra ledelsen 

Anka: Gudhjem bus har sponsoreret notesbøger med 
skolens logo til forældrerådsmedlemmerne.  
Elever: Der har i dag været møde om skolens værdi-
grundlag og regler. 
PRI: Vi har haft afgangsprøver for 9. årgang og det er 
gået godt. Vi har sidste skoledag på onsdag. Nu er ar-
rangementet ændret, så de er i Brændesgårdshaven og 
der er nul alkohol. Vi er glade for, at vi ikke er med til at 
eleverne drikker under vores opsyn. De mundtlige prø-
ver starter i næste uge. Der er både de bundne prøver 
og udtræksfag.  
Vi har i gruppe 1 haft en god emneuge med pressedæk-
ning og mange gode arrangementer.  
Vi er i fuld gang med planlægning af næste skoleår. Vi 
har haft en arbejdslørdag og har meldt ud om næste års 
dansk og matematiklærere. 
Vi har haft møde med lærerne fra m-klasserne og de har 
haft mulighed for at se skolen og høre om den måde vi 
arbejder på. PRI og Jette har været på et webinar og 
fået fortalt om problemerne med at de ukrainske børn 
lukker sig om sig selv som gruppe. Eleverne deltager i 
ukrainsk undervisning online og er pressede af prøver i 
det system. I næste uge har vi forældremøde med de 
ukrainske forældre. 
Kim: Deltog i sfo’ens forældremøde. Der mødte kun to 
mødre op. Skolens og sfo’ens fraværsregistrering taler 
ikke sammen. Personalet i sfo bruger meget tid på at 
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ringe rundt og finde ud af hvor børnene er.  
 

3 1720 Elevfravær (O/D) 
- Status, opmærksomheds-

punkter 
 

Vores fravær ligger lidt over landsgennemsnittet. 
I skoleåret 21/22 ligger fraværet på 9,4  
Vi forsøger med et nyt projekt næste år med sygeun-
dervisning på skolen i en lille gruppe. Vi gør alt hvad vi 
kan for at få børnene i skole i stedet for at skubbe dem 
væk. Vi har søgt et kursus med Sputnik i København.  
 

 

4 1730 Budgetopfølgning primo maj (O) 
 
Bilag 4.1 Budgetopfølgning primo maj 
Bilag 4.2 Budgetramme primo maj 
 

Vores budget har rykket 200.000 den rigtige vej siden 
sidst.  
 

 

5 1740 Budgetmøde, juni (B) 
- Mål & indhold 
- Forslag til dato og tid: Mø-

det den 19. juni forlænges 
med +30 min., dvs. til kl.  
1930. 
 

Mødet holdes den 19. juni ved at bruge en halv time fra 
det ordinære møde og lægge en halv time yderligere til 
Indhold: 
Vi kunne få gennemgået tildelingsmodellen. 
Hvilken klassestørrelse er den optimale? 
Hvorfor får vi for lidt penge? 
Mål: 
At få større indsigt i modellen og hvordan det påvirker 
vores økonomi. 
 
Vores skole er den på øen der er ramt hårdest af den 
nye tildelingsmodel. 
 

 

6 1750 Suppleringsvalg – skolebestyrelsen 
- Der mangler en suppleant 

- Status – hvis barn flytter? 

- Forslag til dato for afvikling 

af suppleringsvalg: 6. juni kl. 

17 - eller efter sommerferi-

en? 

Bilag 6.1 Plan for mulig afvikling, juni 
2023 
 

Anne ønsker at træde ud da Rasmus går ud af 9.  
Peter vil gerne fortsætte, selvom Noah skifter skole, 
hvis der ikke er nye der gerne vil være med. 
Diana er fratrådt som suppleant. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at afholde valg efter sommer-
ferien. 
 
 
Det ville være en god ide med en pixiudgave om skole-
bestyrelsens arbejde. 

 

7 1800 Mødekalender 23/24 (B) 
- Forslag fremlægges 

Bilag 7.1 – Forslag til mødekalender, 
kommende skoleår 
 

PRI har lavet et forslag til mødekalender. Der er taget 
hensyn til de faste ting som høringer vedr. budget og 
lignende. 
Mødet den 10. august flyttes til den 14. august. 
 

 

8 1810 Planlægning 23/24 
- Stillingtagen til valgfag: For-

slag fremsendes forud for 

mødet 

- 2 bh.klasser, elevtal 31 pr. 2. 

maj 2023 

 

Valgfag: 
Kommende 7. årgang kan vælge mellem madkundskab 
og håndværk og design. 
8. årgang kører videre med deres forløb i håndværk og 
design og madkundskab 
9. årgang starter med håndværk og design og madkund-
skab og slutter med et fagligt boost det sidste halve år. 
 
Vi har i kommende skoleår to børnehaveklasser med 28 
elever. 
 
Der skal afholdes ansættelsessamtale da vi søger skole-
pædagoger. Skolebestyrelsen kan deltage. Den 12. juni 
fra kl. 16-17 er der udvælgelse af kandidater og samta-
ler den 14. juni kl. 9 til minimum kl. 13. 

 

9 1820 Resultatet af årets trivselsmåling 
blandt eleverne – hvis det kan tilgås 
 
 

Vi har lige fået adgang til resultatet af årets måling.  
Der vil gennemgået på næste møde. 

 

10 1835 Evt. (O)   
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11  Til kommende møde(-r) (B) 
 

Se årshjul  

 1845 Godkendelse af referat (B)   

Referent/ Lena den 15. maj 2023 

Mødet slut kl. 18.45 


